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PROTOKÓŁ Nr  LVI/2018 

z SESJI RADY MIEJSKIEJ w SULEJOWIE 
z dnia 21 czerwca 2018 r. 

 
 

Ustawowa liczba radnych  15 
Liczba radnych obecnych na sesji 14 
Liczba radnych nieobecnych na sesji                     0 
Obrady sesji rozpoczęły się o godzinie                1000 

 

Radni obecni na sesji: 
 

1.   Bartosz Borkowski 
2.  Władysław Czerwiński 
3.   Jacek Ciapała 
4. Rafał Fogiel 
5. Sebastian Gaik 
6. Michał Gaczkowski 
7. Grzegorz Królik 
8. Ireneusz Kuczyński 
9. Jan Ratajczyk 
10. Adam Stobiecki                                                                                                                               
11. Konstanty Ruciński                                                                                                                      
12. Sławomir Szczur                                                                                                                          
13. Paweł Wąs                                                                                                                                         
14. Mirosław Włóka  

 
Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 
1. Burmistrz Sulejowa                                                       Wojciech Ostrowski 
2. Skarbnik Gminy                                                             Michał Kieszkowski 
3. Dyrektor BOJO                                                              Bartłomiej Pacan 
4. Kierownik Referatu OR                                                 Ilona Zawisza 
5. Kierownik Referatu GR                                                 Elżbieta Purgał – Gębalska 
6. Radca Prawny                                                                Piotr Organka 
7. Kierownik Referatu PO                                                 Katarzyna Wieczorek 
8. Kierownik Referatu PS             Sławomir Rybak                                       
9. Podinspektor Referatu IGP                                Wioletta Nawrocka                                                
10. Dyrektor MZK                      Jarosław Miller                                              
11. Dyrektor Żłobka Samorządowego                    Anita Kaliszewska-Kuder 
12. Inspektor Referatu SO                                                 Włodzimierz Kapiec 
13. Kierownik Referatu RO                                               Emilia Dziubałtowska 
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Punkt 1 
 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
 

Otwarcia LVI sesji Rady Miejskiej w Sulejowie dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki. 
 
Powitał przybyłych na sesję radnych Rady Miejskiej w Sulejowie, sołtysów, Burmistrza 
Sulejowa, kierowników referatów oraz pozostałe osoby uczestniczące w obradach sesji. 
 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam 
Stobiecki stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych, więc Rada Miejska może obradować                      
i podejmować prawomocne uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki zapytał, czy radni otrzymali 
projekty uchwał, które będą omawiane na dzisiejszej sesji. 
 
Radni projekty uchwał otrzymali. 

 
Punkt 2 

 
Przedstawienie porządku obrad. 

 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił proponowany 
porządek obrad i zapytał, czy wnosi ktoś zmiany do porządku obrad.                                                        

 
Zmianę do porządku obrad wniósł Burmistrz Pan Wojciech Ostrowski.                                            

Wnioskował o wykreślenie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody                            
na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Sulejów.   

Wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad dwóch projektów uchwał w sprawie: 
 

a) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiących współwłasność 
Gminy Sulejów oraz udzielenia pierwszeństwa najemcy lokalu w nabyciu 
nieruchomości, 

b) udzielenia pomocy finansowej Gminie Mniszków na realizację zadania                          
„ Budowa i przebudowa dróg powiatowych i gminnych zapewniających                            
połączenie terenów inwestycyjnych i przemysłowych w gminie Sulejów  
i Mniszków z drogą krajową nr 12 w zakresie wykonywania dokumentacji                                                  
projektowej. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki zapytał, czy radni otrzymali 
projekty uchwał, które Burmistrz Pan Wojciech Ostrowski zaproponował do wprowadzenia do 
porządku obrad.  
 
 
Radni projekty uchwał otrzymali. 

 

 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej  w Sulejowie Pan Adam Stobiecki 
poddał pod głosowanie zaproponowane zmiany do porządku obrad sesji:                                                                              

 
a) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiących współwłasność Gminy 

Sulejów oraz udzielenia pierwszeństwa najemcy lokalu w nabyciu nieruchomości, 
 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  
 
za                             14 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
 

 
b) udzielenia pomocy finansowej Gminie Mniszków na realizacje zadania                          

„ Budowa i przebudowa dróg powiatowych i gminnych zapewniających                            
połączenie terenów inwestycyjnych i przemysłowych w gminie Sulejów 
i Mniszków z drogą krajową nr 12 w zakresie wykonywania dokumentacji                                                  
projektowej. 
 

 
 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  
 
za                             14 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
 
 
Protokół z poprzedniej sesji został wyłożony na sali obrad oraz był do wglądu w Urzędzie 
Miejskim w Sulejowie. 
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1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Informacja o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie między sesjami. 
4. Sprawozdanie roczne z wykonania budżetu Gminy Sulejów za 2017 r. wraz                                      
   z informacją o stanie mienia komunalnego i sprawozdaniem finansowym za 2017 r.  
5. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze  
    sprawozdaniem  z wykonania budżetu Gminy Sulejów za 2017 rok. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Sulejowa. 
7. Stan bezpieczeństwa przeciwpożarowego na terenie gminy Sulejów za 2017 r.                                  
   (działalność Ochotniczych Straży Pożarnych). 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulejów  
    na lata 2018 – 2025. 

  9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 r.                                                                 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w statucie Miejskiej Biblioteki Publicznej                                           
      w Sulejowie. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiących  
      współwłasność Gminy Sulejów oraz udzielenia pierwszeństwa najemcy lokalu w nabyciu       
      nieruchomości.                                                                                                                                                     
12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy                                              
      z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości wchodzącej w skład gminnego zasobu    
      nieruchomości.                                                                                                                                            
13. Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia realizacji inwestycji celu publicznego w obrębie 
      pomnika przyrody – Aleja Lipowa w Poniatowie.      
14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania z placów zabaw, siłowni 
      zewnętrznych, boisk oraz terenów rekreacyjnych zlokalizowanych na terenie Gminy  
      Sulejów.    
15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie dwóch miejsc okazjonalnie  
      wykorzystywanych do kąpieli pod nazwą YMCA I i YMCA II.  
16. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Podstawowej Szkoły Mistrzostwa Sportowego  
      w Sulejowie.      
17.  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Mniszków na  
       realizacje zadania „Budowa i przebudowa dróg powiatowych i gminnych zapewniających                             
       połączenie terenów inwestycyjnych i przemysłowych w gminie Sulejów i Mniszków                               
       z drogą krajową nr 12 w zakresie wykonywania dokumentacji projektowej 
18. Interpelacje radnych – odpowiedzi.                                                                                                                     

  19. Wnioski, zapytania i informacje - odpowiedzi.                                                                                                 
  20. Zakończenie obrad. 
 
 

Punkt 3 

 

Informacja o działaniach podejmowanych przez Burmistrza Sulejowa w okresie między 
sesjami.  
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Informacje o działaniach podejmowanych przez Burmistrza Sulejowa w okresie między 
sesjami przedstawili: 
 
 
 
Podinspektor Referatu IGP               Pani Wioletta Nawrocka 
Kierownik Referatu GR                    Pani Elżbieta Purgał – Gębalska 
Kierownik Referatu  PS                    Pan Sławomir Rybak                                                                                                         
Kierownik Referatu OR                    Pani Ilona Zawisza    
Kierownik Referatu RO                    Pani Emilia Dziubałtowska             
 
 
 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 
      Zapytał, kiedy będzie odbierany eternit od mieszkańców.  
 
 
 
Kierownik Referatu 
Emilia Dziubałtowska 
      Wyjaśniła, że Urząd Miejski czeka na odpowiedź z Funduszu Ochrony Środowiska. 
 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej 
Adam Stobiecki 
      Wnosił, żeby na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Sulejowie umieścić informację  
      o odbiorze eternitu.  
 
 
 
Radny 
Władysław Czerwiński 
       Zapytał, dlaczego w miejscowości Włodzimierzów nie przewidziano budowy placu  
       zabaw, świetlicy środowiskowej, siłowni zewnętrznej, czy sali OSP.  
       Może w tej miejscowości także zaplanować takie inwestycje.  
 
 
 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
      Stwierdził, że jest to niezasłużona krytyka. Padły słowa nieprawdziwe.  
      Pan radny kłamie.  
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Punkt 4 
 

Sprawozdanie roczne z wykonania budżetu Gminy Sulejów za 2017 r. wraz 
z informacją o stanie mienia komunalnego i sprawozdaniem finansowym za 2017 r. 

 
 
Skarbnik Gminy Sulejów Pan Michał Kieszkowski przedstawił sprawozdanie roczne                             
z wykonania budżetu Gminy Sulejów za 2017 r. wraz z informacją o stanie mienia 
komunalnego i sprawozdaniem finansowym za 2017 r. 

 
               
Radny 
Rafał Fogiel 
      Z materiałów wynika, że na zadania zlecone przewidziana jest kwota 19.000.000 zł.  
      Zapytał, jaka część z tej kwoty przeznaczona została na rolnictwo. 
       
 
Skarbnik 
Michał Kieszkowski 
      Wyjaśnił, że na zadania w zakresie rolnictwa przeznaczono 278.000 zł.  
 
 
Radny 
Sebastian Gaik 
       Poinformował, że na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu nie  
       otrzymał od Pana Skarbnika odpowiedzi na zadane pytanie. Dlatego zwraca się do                         
       Pana Burmistrza o udzielenie informacji – dlaczego w części opisowej i tabelarycznej  
       sprawozdania z wykonania budżetu za 2017 r. nie ma wzmianki o działalności  
       Miejskiego Zakładu Komunalnego w Sulejowie. Zakład w 2017 r. funkcjonował 
       dziewięć miesięcy.  
        
 
 
Skarbnik 
Michał Kieszkowski 
      Wyjaśnił, że zakład budżetowy rządzi się innymi prawami. Dodał, że na stronie 12  
      sprawozdania jest zawarta ta informacja w pozycji – dotacja przedmiotowa.  
 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił  
Uchwałę II/81/2018 z dnia 21 maja 2018 r. Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi. 
 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Konstanty Ruciński 
przedstawili opinie w sprawie wykonania budżetu Gminy Sulejów za 2017 r.  
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Punkt 5 
 
 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze  
    sprawozdaniem  z wykonania budżetu Gminy Sulejów za 2017 rok. 
 
 
Skarbnik Gminy Sulejów Pan Michał Kieszkowski przedstawił projekt uchwały  
w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem                                  
z wykonania budżetu Gminy Sulejów za 2017 rok. 

 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                          
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

 

za                           14 
przeciwnych            0 

 wstrzymujących        0                                                                                                                                       
 
 
 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr LVI/474/2018 w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy 
Sulejów za 2017 rok. 

 

 
Punkt 6 

 
 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Sulejowa. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił  
Uchwałę II/133/2018 z dnia 18 czerwca 2018 r. Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi. 

 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Konstanty Ruciński 
przedstawili Uchwałę Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium 
Burmistrzowi Sulejowa za 2017 r.  
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Skarbnik Gminy Sulejów Pan Michał Kieszkowski przedstawił projekt uchwały  
w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Sulejowa. 

 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                          
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

za                           14 
przeciwnych            0 

 wstrzymujących        0                                                                                                                                       
 
 
 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr LVI/475/2018 w sprawie udzielenia 
absolutorium Burmistrzowi Sulejowa. 

Punkt 7 
 
 

Stan bezpieczeństwa przeciwpożarowego na terenie gminy Sulejów za 2017 r. 
(działalność Ochotniczych Straży Pożarnych). 

 
 
Informację o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego na terenie gminy Sulejów za 2017 r. 

(działalność Ochotniczych Straży Pożarnych) przedstawił Inspektor Referatu SO                             
Pan Włodzimierz Kapiec.  
 

 
Radny 
Rafał Fogiel 
     Zapytał, czy Gmina Sulejów jest przygotowana do ratownictwa wodnego.   

 

Inspektor 
Włodzimierz Kapiec 
     Poinformował, że OSP w Sulejowie posiada przygotowanie do ratownictwa wodnego. 
     Można rozważać rozszerzenie tej specjalizacji o jednostkę OSP w Barkowicach                                    
     i Barkowicach Mokre.  

 

Radny 
Ireneusz Kuczyński 
     Zapytał, czy możemy liczyć na pozyskanie środków zewnętrznych na ratownictwo  
     wodne.  
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Inspektor 
Włodzimierz Kapiec 
       Stwierdził, że będą czynione starania o pozyskanie środków zewnętrznych na  
       ratownictwo wodne.  
 

Radny 
Władysław Czerwiński 
        Zapytał, ile m3 wody pobierają Ochotnicze Straże Pożarne na naszym terenie  
        w stosunku rocznym.  
 

Punkt 8 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Sulejów na lata 2018 – 2025. 

 

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Pan Michał Kieszkowski.  
 

 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                          
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 
 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  
 
za                             13 
przeciwnych              0 
wstrzymujących        1 

 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr LVI/476/2018 w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulejów na lata 2018 – 2025. 

 

Punkt  9 
 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 r.    
 
 

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Pan Michał Kieszkowski. 
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Radny 
Władysław Czerwiński 

           Stwierdził, że wstrzymuje się od głosowania nad projektem uchwały w sprawie zmian      
           w budżecie gminy na 2018 r. Na budowę łącznika do sali gimnastycznej były  
           zabezpieczone środki finansowe w wysokości 200.000 zł – obecnie figuruje 180.000 zł.  
           Na termomodernizację szkoły przeznaczono 100.000 zł  - obecnie jest 0.  

 
 
Skarbnik 
Michał Kieszkowski 
         Wyjaśnił, że termomodernizację szkoły wykreślono z realizacji zadań inwestycyjnych,  
          a wpisano w zadania bieżące.  
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej 
Adam Stobiecki 
         Poinformował, że wykreślono z budżetu 30.000 zł, które były przeznaczone na  
         wykonanie dokumentacji na budowę sali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej  
         na Osiedlu Podklasztorze.  
 
 
Skarbnik 
Michał Kieszkowski 
         Poinformował, że 30.000 zł, które były przeznaczone na wykonanie dokumentacji na  
         budowę sali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej na Osiedlu Podklasztorze 
         przeznaczono na budowę sali gimnastycznej w Uszczynie.  
         Wykonanie projektu na budowę sali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej na  
         Osiedlu Podklasztorze przesunięto na 2019 r.  
 
 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 
         Zapytał, dlaczego znalazły się środki finansowe na wykup działek w miejscowości  
         Podkałek, a nie znaleziono na ulicę Dobra Woda.  
         Kiedy ta ulica zostanie wykonana.  
 
 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
        Wyjaśnił, że dokumentację wykonaną na budowę sali gimnastycznej w Uszczynie 
         będzie można wykorzystać przy budowie sali gimnastycznej na Osiedlu Podklasztorze.  
 
         Poinformował, że wykonano projekt na bodowe ulicy Dobra Woda. Jest to koszt  
         6.000.000 zł. Nie stać obecnie Gminy Sulejów na realizację tego zadania.  
 
        Przy budowie ul. Taraszczyńskiej głównie liczy Gmina Sulejów na dotację, która  
        może wynosić do 4.500.000 zł. Ulica ta posiada zwartą zabudowę.  
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        Gmina Sulejów dołoży do tego zadania 1.000.000 zł a Starostwo 200.000 zł.  
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
    
            
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

 

za                           10 
przeciwnych            0 

  wstrzymujących       4 
 
 

 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr LVI/477/2018 w sprawie zmian 
w budżecie gminy na 2018 r.    
 

 
Punkt 10 

 
 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w statucie Miejskiej Biblioteki Publicznej 
w Sulejowie. 

 
 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam  
Stobiecki.  
 
 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
    
            
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

za                           14 
przeciwnych            0 

  wstrzymujących       0 
 

 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr LVI/478/2018 w zmiany w statucie Miejskiej 
Biblioteki Publicznej w Sulejowie. 
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Punkt 11 
 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiących współwłasność Gminy Sulejów oraz udzielenia pierwszeństwa najemcy 

lokalu w nabyciu nieruchomości. 

 
 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami  
i Rolnictwa Pani Elżbieta Purgał - Gębalska.  
 
 
Obrady sesji opuścił radny Sebastian Gaik.  
 

 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                                             
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

                      

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

za                           13 
przeciwnych            0 
wstrzymujących      0 
 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr LVI/479/2018 w sprawie wyrażenia zgody 
na sprzedaż nieruchomości stanowiących współwłasność Gminy Sulejów oraz udzielenia 
pierwszeństwa najemcy lokalu w nabyciu nieruchomości. 

  
Na obrady sesji wrócił radny Sebastian Gaik.  

 
 
 

Punkt 12 
 

 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 
z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości wchodzącej w skład gminnego zasobu 

nieruchomości. 
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Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami  
i Rolnictwa Pani Elżbieta Purgał - Gębalska.  
 

 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                                             
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

                      

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

za                           13 
przeciwnych            0 
wstrzymujących      1 
 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr LVI/480/2018 w sprawie wyrażenia zgody 
na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości 
wchodzącej w skład gminnego zasobu nieruchomości. 

 
 

Punkt 13 
 
 

Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia realizacji inwestycji celu publicznego w obrębie 
pomnika przyrody – Aleja Lipowa w Poniatowie. 

 
 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Rozwoju i Ochrony Środowiska Pani Emilia  
Dziubałtowska. 

 
 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                                             
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

                      

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

za                           14 
przeciwnych            0 
wstrzymujących      0 
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Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr LVI/481/2018 w sprawie uzgodnienia 
realizacji inwestycji celu publicznego w obrębie pomnika przyrody – Aleja Lipowa                        
w Poniatowie. 
 

Punkt 14 
 
 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania z placów zabaw, siłowni 
zewnętrznych, boisk oraz terenów rekreacyjnych zlokalizowanych na terenie                             

Gminy Sulejów. 
 

 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu Promocji, Kultury, Turystyki i Sportu  
Pan Sławomir Rybak.      

 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                        
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.     
 
 W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  
 
 

za                            14 
przeciwnych            0 
wstrzymujących      0 
 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr LVI/482/2018 w sprawie przyjęcia 
regulaminu korzystania z placów zabaw, siłowni zewnętrznych, boisk oraz terenów 
rekreacyjnych zlokalizowanych na terenie Gminy Sulejów. 

 

 
 

Punkt 15 
 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie dwóch miejsc okazjonalnie 
wykorzystywanych do kąpieli pod nazwą YMCA I i YMCA II. 

 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu Promocji, Kultury, Turystyki i Sportu  
Pan Sławomir Rybak.      

 
Radny 
Sebastian Gaik 
        Stwierdził, że pod projekt uchwały radni powinni otrzymać komplet dokumentów.  
        Jednak robione jest to dla dobra dzieci i nie należy tego wstrzymywać.  
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Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                        
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.     
 
 W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  
 
 

za                            13 
przeciwnych            0 
wstrzymujących      1 
 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr LVI/483/2018 w sprawie wyrażenia zgody 
na utworzenie dwóch miejsc okazjonalnie wykorzystywanych do kąpieli pod nazwą 
YMCA I i YMCA II. 

 

 
Punkt 16 

 
Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Podstawowej Szkoły Mistrzostwa Sportowego 

w Sulejowie. 
 
 

Projekt uchwały przedstawił Dyrektor Biura Obsługi Jednostek Oświatowych Pan Bartłomiej 
Pacan.   

 
 

Radny 
Mirosław Włóka 
       Zapytał jakie Gmina Sulejów poniesie koszty z tym związane, a jakie będzie miała  
       korzyści oraz ile godzin w/f będzie tygodniowo.  
 
 
Dyrektor BOJO 
Bartłomiej Pacan 
       Wyjaśnił, że prowadząc taką szkołę otrzymamy dwa razy większą subwencję na ucznia  
       czyli o 486 zł więcej na jednego ucznia miesięcznie.  
       W oddziale będzie 16 godzin tygodniowo w/f.  
       Szkoła ma za cel wykształcenie dzieci w tej dyscyplinie  oraz prowadzenie zajęć 
       ogólnorozwojowych.  
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Radny 
Sebastian Gaik 
       Zapytał, jak zostanie rozwiązana sprawa zabezpieczenia lekarza sportowego 
       i jak będzie prowadzony dowóz dzieci do tej szkoły.  

 
 

Dyrektor BOJO 
Bartłomiej Pacan 
       Wyjaśnił, że dzieci będą dowożone na takich zasadach  jak do klas ogólnych. 
       Dowóz będzie zabezpieczony.  

 
 

Radny 
Bartosz Borkowski 
        Poinformował, że są zapewnieni ze Związku Piłki Siatkowej, że opiekę lekarską będzie  
        sprawował lekarz Michał Waszczykowski.  

 
 

Radny 
Rafał Fogiel 
        Zapytał, czy w powstałej szkole będzie powołany dyrektor i jego zastępca.  
 
 
 
Dyrektor BOJO 
Bartłomiej Pacan 
        Wyjaśnił, że podejmowane są takie działania, żeby nie wprowadzać zmian  
         organizacyjnych. Nie będzie powoływany dyrektor ani jego zastępca.  
         Nie będzie dodatkowych obciążeń finansowych z tytułu wynagrodzeń. 

      Jeden z dotychczasowych zastępców dyrektora będzie odpowiadał za Szkołę                                              
      Mistrzostwa Sportowego w Sulejowie. 

 
 
 
Radny 
Rafał Fogiel 
         Poinformował, że w Szkole Podstawowej we Włodzimierzowie bardzo liczebna  
         jest piąta klasa. Dodatkowo ma dołączyć do tej klasy dziecko z niepełnosprawnością.  
         Rodzice wnoszą o podzielenie tej klasy na dwie mniej liczebne.  
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Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                        
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.     
 
 W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

 
za                            14 
przeciwnych            0 
wstrzymujących      0 
 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr LVI/484/2018 w sprawie utworzenia 
Podstawowej Szkoły Mistrzostwa Sportowego w Sulejowie. 
 

 
Punkt 17 

 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Mniszków na 
realizacje zadania „Budowa i przebudowa dróg powiatowych i gminnych zapewniających 

połączenie terenów inwestycyjnych i przemysłowych w gminie Sulejów i Mniszków 
z drogą krajową nr 12 w zakresie wykonywania dokumentacji projektowej 

 
 

Projekt uchwały przedstawiła Podinspektor Referatu  Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej 
Pani Wioletta Nawrocka. 

 
Radny 
Sebastian Gaik 
       Stwierdził, że tą uchwałą dofinansujemy Gminę Mniszków. Czy jest nam wiadomo 
       jaki jest podział kosztów na poszczególne samorządy.  
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                        
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.     
 
 W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  
 

za                            14 
przeciwnych            0 
wstrzymujących      0 
 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr LVI/485/2018 w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Mniszków na realizacje zadania „Budowa i przebudowa dróg 
powiatowych i gminnych zapewniających połączenie terenów inwestycyjnych                                    
i przemysłowych w gminie Sulejów i Mniszków z drogą krajową nr 12 w zakresie 
wykonywania dokumentacji projektowej. 
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Punkt 18 
 

Interpelacje radnych – odpowiedzi. 
 
 

Interpelacji radni nie złożyli.  
 

Punkt 19 
 

Wnioski, zapytania i informacje – odpowiedzi. 
 

 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
          Przeprosił Pana Władysława Czerwińskiego, że się uniósł. 
          Poinformował, że plac zabaw we Włodzimierzowie zostanie zrealizowany  
          w miesiącu sierpniu.  
          Dodał, że łącznik do Szkoły Podstawowej we Włodzimierzowie zostanie  
          wykonany. Obecnie trwają prace projektowe.  
          W okresie trwania wakacji zostaną wymienione okna w budynku Szkoły Podstawowej  
          we Włodzimierzowie. 
            

 
Radny  
Władysław Czerwiński 
         Podziękował za wykonanie prac remontowych w Ośrodku Zdrowia we Włodzimierzowie. 
         W imieniu mieszkańców poprosił o zakupienie krzeseł do Ośrodka Zdrowia, ponieważ  
         pacjenci nie mają na czym siedzieć.  
         Poinformował o wadliwym wykonaniu chodnika przy Ośrodku Zdrowia we  
         Włodzimierzowie. 

 
 
 

Dyrektor MZK 
Jarosław Miller 
       Wyjaśnił, że pomieszczenia w Ośrodku Zdrowia zostały wyremontowane zgodnie  
       z opracowanym projektem.  
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Radny 
Mirosław Włóka 
         Zapytał, jak się przedstawia sprawa wykupu gruntów na ulicy Południowej we 
         Włodzimierzowie.  
 
 
Podinspektor 
Wioletta Nawrocka 
       Poinformowała, że Urząd Miejski nie otrzymał dokumentacji na realizację ulicy  
       Południowej we Włodzimierzowie.  

 
Radny  
Ireneusz Kuczyński 
       Wnosił o: 
- założenie 2 lamp oświetlenia ulicznego na ulicy Klasztornej w Sulejowie, 
- dowiezienie kruszywa na ulicę Dobra Woda w Sulejowie, 
- namalowanie znaków poziomych na ulicy Wschodniej – od ul. Opoczyńskiej  
   i ul. Koneckiej, 
- podziękował za prace wykonane na targowicy w Sulejowie i przy Przychodni  
  Zdrowia w Sulejowie, 
 
 
Radny  
Grzegorz Królik 
         Poinformował, że otrzymał informacje, że na ulicy Kopalnia Górna wykonano  
         prace porządkowe po ostatniej ulewie.  
         Okazało się jednak, że nie tych prac porządkowych nie wykonano.  

 
         Wnosił o dołożenie lamp oświetlenia ulicznego na ulicy Jagiellończyka – między  
         Mieszka I a Jagiellończyka.  
 

 
Dyrektor MZK 
Jarosław Miller 
        Wyjaśnił, że prace porządkowe na ulicy Kopalnia Górna wykonano. 
 
 
Radny  
Sebastian Gaik 
      Wnosił o: 
- zamontowanie „śpiącego policjanta” na ul. Polnej na zakręcie koło placu przedszkolnego, 
- uzupełnienie wyrw w asfalcie od ul. Milejowskiej do cmentarza 
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Radny 
Paweł Wąs 
       Poinformował, że mieszkańcy Uszczyna wnioskują o utworzenie siłowni  
       zewnętrznej. Wnosi o wykonanie przez Urząd Miejski projektu na ten teren 
       z przeznaczeniem na siłownię zewnętrzną.  
 
 
Radny 
Rafał Fogiel 
       Złożył podziękowanie za zaangażowanie w zorganizowaniu uroczystości 100 – lecia                      
       w Przygłowie.  
        Podziękował za wykonanie prac porządkowych na ulicy Topolowej i Rolniczej                                                    
        w Przygłowie. 
        Wnosił o dowiezienie kamienia na ul. Słoneczną w Przygłowie.  
        Zaproponował zorganizowanie spotkania w sprawie założenia 3 lamp oświetlenia  
        ulicznego – Przygłów – Las.  
 
 

Radny 
Sławomir Szczur 
      Wnosił o: 
- naprawę dróg w miejscowości Barkowice, Barkowice Mokre, Nowa Wieś,  
- naprawę nakładki asfaltowej na drodze Koło – Piotrków Tryb., 
- naprawę nakładki asfaltowej na drodze Przygłów – Koło.  
 
 
Radny 
Jan Ratajczyk 
      Wnioskował o naprawę nawierzchni drogi w miejscowości Witów i Witów Kolonia.  
      Podziękował za naprawę nawierzchni na ulicy Południowej w Zalesicach.  
 
Radny Rady Powiatu 
Zbigniew Sarlej 
      Poinformował że: 
- realizowana jest budowa drogi od Piotrkowa Trybunalskiego – do Koła, 
- w następnej kolejności będzie wykonana droga Przygłów – Koło – cały odcinek, 
- na budowę chodnika na ul. Klasztornej potrzebna jest uchwała Rady Miejskiej  
  w Sulejowie o współfinansowaniu jego realizacji, 
- wykonanie ronda w miejscowości Koło może być realizowane na zasadzie  
  współfinansowania z Gminą Sulejów, 
- prowadzone są działania w sprawie wykonania dokumentacji na ścieżkę pieszo – rowerową  
  na odcinku Sulejów – Osiedle Podklasztorze.  
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Radny 
Jacek Ciapała 
        Poinformował że: 
- mieszkanka Piotrowa Pani Kosińska złożyła pismo w sprawie założenia 1 lampy oświetlenia  
  ulicznego, 
- jest potrzeba założenia 3 lamp oświetlenia ulicznego koło posesji Państwa Adamków,  
- należy wykosić pobocza, przyciąć gałęzie i wyczyścić rowy przy drodze Sulejów – Biała.  
 
 
 

 
Przewodniczący 
Adam Stobiecki 

  - Poinformował, że 12 czerwca 2018 r. radni otrzymali Regulamin Dostarczania Wody                              
    i Odprowadzania Ścieków. Mamy miesiąc czasu na przeanalizowanie tego regulaminu                            
    i wniesienia  uwag. Uwagi należy zgłaszać do 5 lipca 2018 r.  
    10 lipca 2018 r. Regulamin Dostarczania Wody i Odprowadzania Ścieków należy  
    przekazać do Wód Polskich do zaopiniowania. Następnie Rada Miejska w Sulejowie  
    podejmie w tym temacie uchwałę – 3 miesiące od złożenia projektu. 
 
- Przedstawił postanowienie Komisarza Wyborczego w Piotrkowie Tryb. w sprawie  
  wygaśnięcia mandatu radnego Włodzimierza Warmusa. 
 
- Przedstawił informację o realizacji interpelacji radnych. 
 
- Przedstawił zawiadomienie o wszczęciu postępowania w sprawie uchwały Rady Miejskiej  
  w Sulejowie – zagospodarowanie przestrzenne we Włodzimierzowie. 
 
- Poinformował, że 10 maja 2018 r. podjęto rozporządzenie Prezesa Rady Ministrów 
  w sprawie obniżenia wynagrodzeń wójtów, burmistrzów, prezydentów – do 20%. dlatego  
  Rada Miejska  powinna podjąć uchwałę w tej sprawie.  
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Punkt 20 

 
Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki stwierdził, że porządek 
obrad został zrealizowany. 

Dziękując za przybycie i aktywny udział w obradach sesji ogłosił zakończenie                 
obrad „zamykam LVI/2018  sesję Rady Miejskiej w Sulejowie” w dniu 21 czerwca 2018 r.                              
o godzinie 1445.                       
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